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Akademický senát 
Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 
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Zápis z 2. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/30453/2024 

konaného dne 13. 2. 2024 od 15:00 v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, Cápayová Mária, Čech Petr, Čech Stanislav, doc. Červený Lukáš, dr. 

Doseděl Martin (do 16:44), dr. Hradiská Breiterová Kateřina, Mgr. Hrdinová Iva, Janovcová 

Hana, dr. Jirkovský Eduard, dr. Kastner Petr, Klusák Ondřej, doc. Krátký Martin, Kučerová 

Eliška, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef (do 16:43), Ptačin Tomáš, Mgr. Reguli Adam, 

Mgr. Sedláček Patrik, doc. Sklenářová Hana (do 16:42), dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková 

Barbora 

 

Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš (do 16:16), doc. Kučera Radim (od 

15:11), prof. Nachtigal Petr, prof. Nováková Lucie, prof. Štaud František (do 16:07), 

prof. Zimčík Petr (od 15:11), Ing. Vlčková Lenka (do 16:07) 

 

Hosté: dr. Maleček Župčanová Jana, Mgr. Mašková Eliška (on-line), Ing. Navrátilová Lucie (od 

15:12 do 16:40) 

 

Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 

 

Omluveni: doc. Boušová Iva, dr. Kudláčková Zděnka  

 

 

Navržený program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

5. Souhlas se jmenováním členů Disciplinární komise FaF UK 

6. Různé 

 

 



1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký v 15:07 h zahájil navazující 2. zasedání 

senátu. Na úvod přivítal senátory, vedení fakulty a hosty zasedání a představil nově zvolené 

předsednictvo AS FaF UK a předsedy komisí AS FaF UK. 

 

Předsednictvo AS FaF UK na funkční období 1. 2. 2024 – 31. 1. 2025 ve složení:  

předseda AS FaF UK – doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D.  

místopředsedkyně AS FaF UK za akademické pracovníky – doc. PharmDr. Barbora 

Vraníková, Ph.D.  

místopředsedkyně AS FaF UK za studentskou komoru – Hana Janovcová. 

 

Předsedové komisí AS FaF UK na funkční období 1. 2. 2024 – 31. 1. 2027: 

předseda Legislativní komise – PharmDr. Ivan Vokřál, Ph.D. 

předseda Ekonomické komise – doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D. 

předsedkyně Studijní komise – doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

  

Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni senátoři 

Petr Čech a Stanislav Čech, zápis provedla Ivana Dvořáková. 

 

 

2. Schválení programu 

S navrženým programem 2. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu. Ze strany 

senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí bodů, 

a proto předseda AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o jeho schválení.  

 

Hlasování: 22-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil program 2. zasedání. 

 

 

3. Vystoupení vedení FaF UK 

Doc. Roh /děkan fakulty/: 

Děkan fakulty pogratuloval všem nově i opětovně zvoleným senátorům, předsednictvu 

a předsedům komisí AS FaF UK.  

• Mephared 2 

o Stavební práce intenzivně pokračují. 

o Centrální budova: 

▪ Stavba je nyní hrazena z dotace Ministerstva školství, mládeže 

a tělovýchovy (dále jen MŠMT). Spoluúčast UK je stanovena.  

o Budova fakult: 

▪ Dotace z Národního plánu obnovy je vázána na realizaci tří 

provázaných projektů v komponentě (Mephared 2, MUNI BioPharma 

Hub a Biocentrum Albertov).  



▪ U projektů Mephared 2 a MUNI BioPharma Hub byly smlouvy 

s dodavateli staveb uzavřeny v roce 2023, u projektu Biocentrum 

Albertov již došlo k výběru dodavatele stavby. Budou tak moci 

následovat další kroky vedoucí k uzavření smlouvy o dílo 

a následnému podání žádosti o dotaci z NPO.   

▪ Alokovaná částka ve výši cca 7 mld. Kč bez DPH určená pro oba 

projekty Univerzity Karlovy bude z rozhodnutí MŠMT přidělena jako 

celek. Následně UK interně tyto prostředky rozdělí mezi projekt 

Mephared 2 a Biocentrum Albertov.  

▪ Stále proto probíhají jednání ohledně vnitrouniverzitního rozdělení 

financí mezi oba projekty a dne 14. 2. 2024 by měl být vedením 

univerzity představen nový návrh rozdělení prostředků a splácení 

závazků plynoucích z projektu Mephared 2.  

▪ Dne 8. 3. 2024 se bude konat společné zasedání AS FaF UK a AS LF HK 

za účasti vedení Univerzity Karlovy k tématu současného stavu 

financování a jeho výhledu. 

▪ Vedení fakulty se nadále snaží o úsporu finančních prostředků s co 

nejmenším dopadem na studenty a zaměstnance fakulty, a zároveň 

pokračuje v jednáních o možnostech navýšení objemu zdrojů ze strany 

státu. 

• Pozvánka na významné akce: 

o 7. 3. 2024 od 10:00 proběhne slavnostní poklepání základního kamene za 

účasti významných hostů mj. premiéra ČR prof. Petra Fialy, který se později 

zúčastní diskuze se studenty plánované od 11 hodin. 

o 22. 3. 2024 se v prostorách PETROF Gallery bude konat 52. Farmaceutický 

ples. 

o 25. 10. 2024 se uskuteční oslavy 55. výročí založení Farmaceutické fakulty UK. 

• Studijní záležitosti: 

o Připravuje se optimalizace studijního plánu studijního programu Farmacie. 

Výsledný plán bude přívětivější pro studenty i zaměstnance, kteří jsou 

v důsledku přetížení výukovou činností omezeni v ostatních pracovních 

aktivitách (individuální výuka, vědecká činnost, třetí role aj.).   

o Zavedení výsledků učení bylo podpořeno mj. webinářem prof. Tonara z LF 

Plzeň „VŠ výuka založená na důkazech – výsledky učení“. 

o 14. 2. 2024 proběhne schůzka Studijní komise AS FaF UK ohledně slovního 

hodnocení výuky studenty.  

• Vědecká činnost: 

o Připravovanou novelou zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, by mělo 

výhledově dojít k navýšení garantovaného příjmu studentů doktorských 

studijních programů až na 1,2 násobek min. mzdy (cca 24 000 Kč měsíčně). 

o Již nyní se pracuje na navýšení příjmu doktorandů, které by bylo nad rámec 

stipendia financováno z prostředků výzkumných skupin a grantů. 

• Personální záležitosti: 

o Do září 2024 by měl být schválen jednotný univerzitní mzdový předpis, který 

sjednotí výši mezd pro jednotlivé tarify napříč univerzitou. 



o Konsolidační balíček zákoníku práce přinese změny v podmínkách tvorby 

a čerpání sociálních fondů (snížení maximální hranice výše odvodů do 

sociálních fondů ze 2 % na 1 %, minimálně 50 % prostředků bude muset být 

použito na penzijní produkty).  

o Administrativně náročnější uzavírání i evidence dohod o provedení práce 

a dohod o pracovní činnosti z důvodu novelizace zákona č. 262/2006 Sb., 

zákoník práce. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi.  

 

Dr. Jirkovský uvedl, že na zasedání AS UK dne 9. 2. 2024 byla rektorkou UK prof. Králíčkovou 

sdělena informace o plánech Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy čerpat 

v následujícím roce částku 11 mld. Kč ze státních rezerv. Zeptal se, zda by z těchto 

prostředků mohl být podpořen rozpočet projektu Mephared 2.  

Doc. Roh odpověděl, že tento dotaz by mohl být spíše položen panu premiérovi na 

avizované diskuzi se studenty, nicméně zájemců o prostředky z tohoto zdroje je mnoho.  

 

Mgr. Mašková se dotázala, zda by se navýšení příjmu doktorandů v návaznosti na 

plánovanou novelu zákona o vysokých školách týkalo i stávajících studentů.  

Dr. Maleček Župčanová uvedla, že z dostupných materiálů vyplývá, že zákon č. 111/1998 Sb. 

nebude počítat s retrospektivním navýšením garantovaného příjmu doktorandů. 

Mgr. Mašková dodala, že její dotaz se týkal právě stanoviska vedení fakulty a předala 

informaci z Rady vysokých škol, že zákonem dané navýšení se má týkat pouze nových 

studentů, a z vyjádření rektorky UK prof. Králíčkové vyplývá, že rozhodnutí 

o retrospektivním navýšení ponechá na vedení fakult.  

Doc. Roh a prof. Štaud odpověděli, že v tuto chvíli není možné cokoli předjímat, nicméně 

považují za optimální, aby byl navýšen příjem studentů doktorského studia nových 

i stávajících. Z toho důvodu přistoupí již nyní fakulta k navýšení stipendia pro všechny 

doktorandy bez ohledu na budoucí povinnosti dané novelizací zákona.  

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy.  

 

Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Projekt Nové technologie pro translační výzkum ve farmaceutických vědách 

(Netpharm) zahajuje od 1. 3. 2024 realizaci.  

o 7. 2. 2024 se uskutečnilo jednání senior řešitelů projektu na půdě 

Farmaceutické fakulty UK, kde byly představeny základní informace 

o projektu, výzkumné záměry vč. hlavních řešitelů a obsazení odborných 

pozic a kofinancování.  

• Projekt Green Deal: 

o Příprava dvou nových studijních programů v gesci prof. Cahlíkové (bakalářský 

a navazující magisterský). 

o Příprava kurzů celoživotního vzdělávání v gesci prof. Opletala.   

o Některé další činnosti na ZLR byly vyřazeny, protože do projektu nemohou 

být zahrnuty zájmové aktivity. 



 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy.  

 

Doc. Kučera /Studijní záležitosti – Farmacie/:  

• Studijní komise k hodnocení výuky studenty se sejde 14. 2. 2024. 

• Skončil seminář k výsledkům učení. Poznatky budou implementovány do současné 

praxe a využity při optimalizaci studijního programu. 

• Byla přiznána stipendia za sportovní výsledky dosažené v roce 2023 a stipendia 

v případech zvláštního zřetele hodných na základě podaných žádostí.  

• Na dnešní poradě studijních proděkanů oznámil prorektor pro koncepci a kvalitu 

vzdělávání doc. Polák, že fakulty obdrží návrh Opatření rektora implementující 

metodiku Národního akreditačního úřadu (NAÚ) pro vysoké školství pro využití 

online prvků ve standardně akreditovaných studijních programech. Metodika NAÚ 

nebyla příliš pozměněna. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy.  

 

Prof. Nachtigal /Studijní záležitosti – Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve 

zdravotnictví/: 

• Disciplinární komise se bude zabývat čtyřmi případy porušení povinností při konání 

zkoušek.  

• Dvacet uchazečů úspěšně absolvovalo první kolo přijímacího řízení do studijního 

programu Pharmacy v Iránu.  

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Dr. Bárta se zeptal, ze kterého ročníku jsou studenti, jejichž porušením povinností při konání 

zkoušek se bude zabývat disciplinární komise. 

Prof. Nachtigal uvedl, že ročníkem si není jistý, ale jednalo se o studenty českých studijních 

programů. Dr. Maleček Župčanová doplnila, že v jednom případě se jedná o studentku 1. 

ročníku.  

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy.  

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost/:     

• Studium v doktorských studijních programech: 

o S ohledem na zátěž, jakou by retrospektivní navýšení příjmu studentů 

doktorských studijních programů znamenalo, není možné, aby zákon tuto 

povinnost stanovil. Proto bude skutečně na zvážení jednotlivých institucí, zda 

budou schopny tyto náklady pokrýt, což souvisí i se snahou o redukci počtu 

doktorandů. 

o Průměrná úspěšnost doktorského studia ve standardní době studia + 1 rok na 

UK v roce 2023 činila 11 % (Farmaceutická fakulta měla nejvyšší úspěšnost 

z fakult, tj. 27 %). 



• Prorektor pro vědeckou a tvůrčí činnost prof. Krištoufek předložil připravované 

pětileté hodnocení vědy. Připomínky, námitky a návrhy na zlepšení byly panu 

prorektorovi již odeslány.  

• Proběhla 14. postgraduální a postdoktorandská vědecká konference 

o Vystoupilo více než 80 účastníků, převážně studenti 2. a 4. ročníku 

doktorského studia a akademičtí pracovníci. 

o Poděkování doc. Chocholoušovi i dalším organizátorům a účastníkům. 

o Druhým rokem byla udělena Cena Františka Švece za analytickou chemii. 

Gratulace ke skvělému umístění našim studentům:  

▪ 1. místo – Mgr. Adam Reguli 

▪ 2. místo – Mgr. Ewelina Czyż 

▪ 3. místo – Mgr. Taťána Gazárková a Mgr. Siddharth Jadeja. 

o Pochvala nové sekce týkající se ERC grantů, v rámci které doc. Veronika 

Nováková a prof. Michal Holčapek z Univerzity Pardubice popsali své příběhy 

k získání prestižních grantů ERC-CZ a ERC Advanced. V rámci nově 

vyhlášeného Dne pro ERC byl nominován dr. Eugen Hruška. 

• Byl aktualizován seznam akademických pracovníků, kteří jsou aktivní v rámci 

programu Cooperatio pro stanovení rozpočtu pro tento rok.  

• Byla vyhlášena Cena RVVI pro nadané studenty za mimořádné výsledky výzkumu, 

nominace je možno podávat do 28. 2. 2024. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy ani připomínky. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

• Probíhají práce směřující k uzavření účetního roku 2023. Díky kladnému 

hospodářskému výsledku ve výší 615 tis. Kč se podařilo převést do Fondu provozních 

prostředků částku 3,6 mil. Kč. 

• Dnes 13. 2. 2024 se uskutečnilo zasedání Komise pro zahradu léčivých rostlin. 

o Byla vypracována podrobná analýza doplňkových činností. 

o Nadále bude zachován prodej pokojových rostlin a bylinek. Ostatní aktivity 

spojené s prodejem přebytků (zelenina) byly ztrátové a ruší se. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:  

• Připomenutí významných propagačních akcí: 

o 27. 9. 2024 Noc vědců s tématem Proměna.  

▪ 27. 2. od 14:00 proběhne první organizační schůzka. 

o 7. 3. 2024 v 10:00 slavnostní akt poklepání základního kamene druhé etapy 

stavby Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové (MEPHARED 2). 

o 19. 3. 2024 od 9:00 Snídaně s rektorkou UK ve Velké zasedací místnosti 

Farmaceutické fakulty. 

o 13. 4. 2024 slavnostní ceremoniál Zlaté promoce 2024 ve Velké aule a dalších 

prostorách Karolina.  



▪ Absolventi z roku 1974 si připomenou jako vůbec první ročník 50 let 

od úspěšného ukončení studia na Farmaceutické fakultě UK.  

o 10. 12. 2024 Vánoční koncert Farmaceutické fakulty UK. 

o 26. 11. 2024 Benefiční koncert FaF UK a LF HK. 

• Proběhly všechny propagační akce pro studenty středních škol plánované 

v akademickém roce 2023/2024. Zároveň již byly stanoveny termíny prezenčních 

i online Dnů otevřených dveří (DoD) pro nadcházející akademický rok:  

o Online forma DoD - 16. 10. 2024, 11. 12. 2024 a 5. 2. 2025.  

o Prezenční forma DoD - 20. 11. 2024 a 11. 1. 2025. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Roh poděkoval za veškerou práci odvedenou v souvislosti s propagací fakulty, na akce 

máme skvělou zpětnou vazbu. Rozhodování středoškoláků o dalším studiu však významně 

ovlivňují i názory studentů daných oborů na fakultách vysokých škol. To je další důvod pro 

optimalizaci studijního plánu programu Farmacie. 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Z důvodu změn u projektu Mephared 2 vyvolaných nejen snahou o úsporu finančních 

prostředků lze očekávat, že budou Akademickému senátu FaF UK předloženy další 

dodatky ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 8. 8. 2023 mezi „Společností MEPHARED – 

BAK & SYNER“ a Univerzitou Karlovou.   

• Dnes 13. 2. 2024 proběhlo jednání se zástupci bezpečnostního odboru RUK 

a externím expertem na ochranu měkkých cílů na UK.  

o Kolegium rektorky schválilo bezpečnostní plán UK s důrazem na posílení 

schopnosti správné reakce v krizových situacích s využitím technologie 

hromadných zpráv krizového informačního svolávacího systému (KISS). 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Místopředsedkyně Janovcová se dotázala, zda budou studenti informováni o plánované 

diskuzi s premiérem ČR prof. Fialou. 

Prof. Zimčík uvedl, že v pátek 16. 2. 2024 proběhne organizační schůzka vedoucím oddělení 

komunikace RUK Mgr. Hájkem, a následně budou studenti informováni. 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty.  

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 



Dr. Jirkovský přednesl informace ze zasedání AS UK a jednotlivých komisí AS UK. 

• Zasedání AS UK dne 9. 2. 2024: 

o Bylo zvoleno nové předsednictvo AS UK ve složení: 

Předseda AS UK  JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. 

Místopředseda RNDr. Andrej Farkaš 

Členové předsednictva prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D.  

 Bc. Veronika Vohlídková 

 Mgr. Karel Šima, Ph.D. 

 Karel Mikulčák 

o Zároveň byly ustanoveny pracovní komise AS UK: 

▪ V případě zájmu o členství v některé z komisí je možné kontaktovat 

jejich předsedy. 

▪ Za každou fakultu mohou být až 4 zástupci (informaci upřesnila Mgr. 

Mašková). 

o Rektorka UK prof. Králíčková uvedla, že končí akce Měsíc pro fakultu 

organizovaná v souvislosti s tragickými událostmi na Filozofické fakultě UK 

v prosinci 2023.  

▪ Apel na větší objem psychosociální pomoci.  

▪ Diskutována možnost vzniku akademického centra resilience. 

▪ Ministr vnitra Mgr. Vít Rakušan přislíbil finanční prostředky na posílení 

bezpečnosti vysokých škol. 

o Byly schváleny dokumenty:  

▪ Politika nakládání s výzkumnými daty. 

▪ Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 8. 8. 2023 mezi 

„Společností MEPHARED – BAK & SYNER“ a Univerzitou Karlovou. 

▪ Smlouva o dílo „UK – Výstavba Kampusu Albertov – Biocentrum“ mezi 

DGZ Biocentrum Albertov a Univerzitou Karlovou. 

• Ekonomická komise (6. 2. 2024): 

o Mimořádné zasedání komise kvůli projednání Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo 

projektu Mephared 2 a Smlouvy o dílo projektu Biocentrum Albertov. 

o Stanoveny termíny zasedání nad parametrem A dne 22. 2. a nad jednotným 

mzdovým předpisem a financováním staveb dne 19. 3. 2024. 

• Komise pro IT (7. 2. 2024): 

o Práce na Studijním informačním systému (SIS) a jeho inovace pokračují. 

o Stav cloudu Microsoft 365.  

▪ Připomínka, že každý student a zaměstnanec fakulty má k dispozici 

v rámci cloudové služby Office 365 bezplatnou licenci na produkt 

Microsoft Office Professional Plus na 5 zařízení PC/notebook. 

o Představen současný stav pilotního školení kyberbezpečnosti zaměstnanců 

(KYBEZ). Zatím se nepodařilo propojit systémy Moodle a WhoIS. 

o Byl podán podnět ohledně špatné funkcionality aplikace GAUK (chybné 

počítání znaků při zadávání závěrečné zprávy).  

• Komise pro vědu (proběhne 19. 2. 2024): 

o Výkonové indikátory vědeckého výkonu – bude představena ukázka rozdílu 

při výpočtu podle původního a nového modelu.  



o Úprava kritérií pro habilitační a jmenovací řízení na UK proti střetu zájmů.  

• Studijní, Ediční a Petiční komise, Komise 3. roli: 

o 13. 3. 2024 od 18:00 se uskuteční Kulatý stůl k otevírací době knihoven 

a studoven UK.  

o 6. 3. 2024 proběhne schůzka Pracovní skupiny pro hodnocení výuky 

studujícími. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Roh doplnil informaci, že Opatření rektora č. 55/2023 Předcházení střetu zájmů 

v habilitačním řízení a v řízení ke jmenování profesorem již bylo schváleno, a to s účinností 

od 1. 1. 2024.  

 

Dr. Vokřál se dotázal, zda je již připravována nová aplikace GAUK.  

Dr. Jirkovský a prof. Zimčík odpověděli, že se na ní pravděpodobně pracuje, ale nemají žádná 

konkrétní data.  

 

Prof. Zimčík doplnil informace ohledně bezplatné licence na Microsoft Office pro až 

5 zařízení. Licenci však smí používat pouze studenti či zaměstnanci fakulty osobně, jelikož je 

její využití vázáno na přihlášení fakultním účtem. Zařízení, kde bude licence využita, se musí 

alespoň 1× za měsíc připojit k internetu a fakultní poště (nebo Skype, Onedrive či 

SharePointu) - viz informace na Intranetu: Office zdarma pro studenty a zaměstnance | Intranet 

FAF (cuni.cz) 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 

 

5. Souhlas se jmenováním členů Disciplinární komise FaF UK 

Doc. Roh jako předkladatel návrhu na úvod sdělil, že jednotliví kandidáti byli navrženi po 

důkladném zvážení a s nominací souhlasili, za což jim děkuje. Považuje za důležité dbát na 

dodržování povinností při konání zkoušek a jakékoli podvodné jednání studenta postoupit 

komisi, aby byl vyslán jasný signál, že fakulta toto chování netoleruje. 

 

Stávající předseda Disciplinární komise prof. Nachtigal poděkoval nominovaným a reagoval 

na připomínku, že jsou mezi členy komise a náhradníky tři studenti 4. ročníku. Uvedl, že 

v tom nevidí problém a domnívá se, že je podstatné, aby se disciplinární komise již začala 

zabývat případy podvodného jednání, které jí byly postoupeny.  

 

AS FaF byl předložen návrh na vyslovení souhlasu se jmenováním členů Disciplinární komise 

Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové na dvouleté období počínaje 14. 2. 2024 v tomto 

složení:  

https://intranet.faf.cuni.cz/Helpdesk/Navody/Ostatni/Microsoft-Office-zdarma/
https://intranet.faf.cuni.cz/Helpdesk/Navody/Ostatni/Microsoft-Office-zdarma/


 

členové z řad akademických pracovníků FaF UK:  

• doc. PharmDr. Radim Kučera 

• prof. PharmDr. Petr Nachtigal, Ph.D. 

• doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

náhradníci z řad akademických pracovníků FaF UK:  

• PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 

• prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D.  

 

členové z řad studentů FaF UK:  

• Petr Čech 

• Anežka Hlavatá 

• Mgr. Eliška Mašková 

 

náhradníci z řad studentů FaF UK:  

• Hossein Mohsenifard 

• RNDr. Pavlína Vávrová 

 

K návrhu nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Podle čl. 4 Jednacího řádu Akademického senátu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové 

hlasuje při volbě a rozhodování o osobách senát tajně, tajné hlasování zajišťuje tříčlenná 

komise. Předsednictvo AS FaF UK navrhuje komisi ve složení PharmDr. Petr Kastner, Ph.D., 

Mgr. Adam Reguli a PharmDr. Ivan Vokřál, Ph.D.  

 

K návrhu nebyly ze strany senátorů vzneseny připomínky a jmenovaní s nominací souhlasili, 

proto bylo přistoupeno k hlasování o schválení složení komise pro zjišťování výsledků 

tajného hlasování pro volbu předsednictva AS FaF UK. 

 

Hlasování: 18-0-4 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK určil členy komise pro tajné hlasování – PharmDr. Petr Kastner, Ph.D., Mgr. 

Adam Reguli a PharmDr. Ivan Vokřál, Ph.D. 

 

Členové komise pro zjišťování výsledku tajného hlasování (dále jen komise) mezi sebou 

zvolili předsedou komise dr. Ivana Vokřála. 

 

Předseda komise seznámil senátory s procedurou nadcházejícího tajného hlasování. 

Následně v souladu s uvedeným hlasovali postupně v abecedním pořadí všichni přítomní 

senátoři. Po ukončení hlasování provedla komise sčítání odevzdaných hlasovacích lístků. 

 

Výsledky vyhlásil předseda komise dr. Vokřál. Bylo vydáno 19 hlasovacích lístků, stejný počet 

byl odevzdán z toho 17 hlasovacích lístků bylo platných, 2 hlasovací lístky byly neplatné.  

 

Výsledek tajného hlasování:  



 

doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 14-1-2 (ano-ne-zdržel se) 

doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

prof. PharmDr. Petr Nachtigal, Ph.D. 16-0-1 (ano-ne-zdržel se) 

Petr Čech 16-0-1 (ano-ne-zdržel se) 

Anežka Hlavatá 15-1-1 (ano-ne-zdržel se) 

Mgr. Eliška Mašková 13-1-3 (ano-ne-zdržel se) 

PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Hossein Mohsenifard 12-2-3 (ano-ne-zdržel se) 

RNDr. Pavlína Vávrová 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

 

Závěr: AS FaF UK schválil návrh děkana na jmenování členů Disciplinární komise FaF UK na 

dvouleté období počínaje 14. 2. 2024 v tomto složení: členové z řad akademických 

pracovníků FaF UK: doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D., prof. PharmDr. Petr Nachtigal, 

Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D.; náhradníci z řad akademických pracovníků 

FaF UK: PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D., prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D.; členové z řad 

studentů FaF UK: Petr Čech, Anežka Hlavatá, Mgr. Eliška Mašková; náhradníci z řad studentů 

FaF UK: Hossein Mohsenifard, RNDr. Pavlína Vávrová. 

 

Doc. Krátký poděkoval senátorům za schválení jmenovaných členů Disciplinární komise FaF 

UK a komisi pro zjišťování výsledku tajného hlasování za práci. Disciplinární komisi popřál 

hodně zdaru při práci a co nejméně případů k projednávání.  

 

Protokol o průběhu a výsledku tajného hlasování bude uložen v archivu AS FaF UK. 

 

 

6. Různé 

Na žádost Akademického senátu FaF UK přednesl proděkan pro studijní záležitosti doc. 

Kučera informace o jednáních a výstupech Komise pro zajišťování kvality studia, které 

navázaly na sdělení děkana fakulty v rámci vystoupení vedení fakulty. 

• Doc. Roh a doc. Kučera představili Komisi pro zjišťování kvality studia svůj záměr, 

vyslechli názory členů komise a následně zahájili jednání s jednotlivými zástupci 

kateder.  

• Jako první proběhla jednání na katedře sociální a klinické farmacie a katedře 

biofyziky a fyzikální chemie. 

• Budou tak získány páteřní informace pro sestavení studijního plánu, paralelně budou 

zpracovány poznatky ze semináře k výsledkům učení, které nebyly před zahájením 

jednání ještě k dispozici.  

• K finálnímu návrhu se následně opět sejde a vyjádří Komise pro zajišťování kvality 

studia. 

• Vyučující jednotlivých předmětů by spolu měli komunikovat, aby nedocházelo 

k opakovanému prezentování stejných témat v několika předmětech.  

 



Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Červený se dotázal, zda je opakování témat vnímáno negativně. U zásadních informací 

naopak považuje za žádoucí, aby byly během studia zopakovány.  

Doc. Kučera a doc. Roh souhlasili, že zásadní témata je vhodné opakovat. Upřesnili však, že 

se jedná o konkrétní informace a jejich návaznost. Problematická je situace, kdy se stejné 

téma vyučuje v několika předmětech, aniž by bylo jasně definováno, jaké konkrétní výstupy 

jsou zásadní, aby na ně mohl navázat další předmět. Potřebujeme tedy rozkreslit, co je 

z jednotlivých témat zásadní a vyřadit to, co není zcela nezbytné. Jedná se o racionálnější 

přístup, ne seznam hesel, která se mají vyučovat. Po optimalizaci by nedocházelo k tříštění 

pozornosti a studentům by bylo jasné, co je podstatné. Akademičtí pracovníci by zároveň 

měli kapacitu i na jiné pracovní aktivity než výuku.  

 

Místopředsedkyně Janovcová se dotázala, zda by se mohli studenti v případě zájmu zapojit 

do činnosti komise a zúčastnit se schůze. 

Doc. Kučera odpověděl, že obecně v tom problém nevidí, ale nyní by rád rozpracované 

záležitosti dořešil ve stávajícím formátu. 

 

Senátor Ptačin se zeptal, jak může být definováno, co bude případně z důvodu duplikování 

vyřazeno ze studijního plánu, když jednotliví vyučující neví, že se jimi přednášené téma 

vyučuje i v jiném předmětu. 

Doc. Kučera odpověděl, že právě proto probíhají uvedená jednání s jednotlivými zástupci 

kateder a zjišťují se podrobnosti tak, aby mohla být následně zahájena diskuze přímo mezi 

vyučujícími.   

Doc. Roh dodal, že i v souladu s novými akreditacemi bude nutné mnohem jasněji definovat, 

co je klíčové v každém tématu. V současnosti nelze jen podle hesel v sylabu posoudit, zda je 

téma během studia duplikováno a co je v rámci něj požadováno. 

 

Dr. Vokřál se dotázal, zda v rámci optimalizace studia zvažujeme i komunikaci se staršími 

absolventy, kteří jsou již nějakou dobu v praxi, aby pomohli definovat to, co skutečně ve své 

praxi využívají a co naopak nevyužijí v rámci různých oborů, kde pracují. 

Doc. Kučera odpověděl, že členy komise jsou mimo jiné i absolventi, a to právě za účelem 

oborové různorodosti a informací z praxe.  

Doc. Roh doplnil, že informace se ale značně liší podle zájmů jednotlivých oborů, kde naši 

absolventi nacházejí uplatnění, i platných směrnic. 

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace vedení fakulty o činnosti komise pro kvalitu 

studia a výstupech z jejího jednání. 

 

Následně předseda senátu doc. Krátký požádal o hlasování ohledně navržených termínů 

následujících zasedání AS FaF UK: 

 



Řádná zasedání: 20. 3., 17. 4., 22. 5. a 26. 6. 2024 od 14:00. 

Mimořádné společné zasedání AS FaF UK a AS LF HK: 8. 3. 2024 od 10:00. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 20. 3., 17. 4., 22. 5. a 26. 6. 

2024 od 14:00 s výhradou možných změn. Termín mimořádného zasedání společně s AS LF 

HK určil na 8. 3. od 10:00. 

 

Nebyly předneseny žádné další informace ani dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 

senátu v 17:31 h.  

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 29. 2. 2024. 

 

 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 2. zasedání konaném dne 13. února 2024 

 

Usnesení 2-1: AS FaF UK schválil program 2. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 2-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 2-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 2-4: AS FaF UK určil členy komise pro tajné hlasování – PharmDr. Petr 

Kastner, Ph.D., Mgr. Adam Reguli a PharmDr. Ivan Vokřál, Ph.D. 

Usnesení 2-5: AS FaF UK schválil návrh děkana na jmenování členů Disciplinární 

komise FaF UK na dvouleté období počínaje 14. 2. 2024 v tomto 

složení: členové z řad akademických pracovníků FaF UK: doc. PharmDr. 

Radim Kučera, Ph.D., prof. PharmDr. Petr Nachtigal, Ph.D., doc. 

PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D.; náhradníci z řad akademických 

pracovníků FaF UK: PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D., prof. PharmDr. 

Petr Zimčík, Ph.D.; členové z řad studentů FaF UK: Petr Čech, Anežka 

Hlavatá, Mgr. Eliška Mašková; náhradníci z řad studentů FaF UK: 

Hossein Mohsenifard, RNDr. Pavlína Vávrová. 

Usnesení 2-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace vedení fakulty o činnosti komise 

pro kvalitu studia a výstupech z jejího jednání. 

Usnesení 2-7: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 20. 3., 17. 

4., 22. 5. a 26. 6. 2024 od 14:00 s výhradou možných změn. Termín 

mimořádného zasedání společně s AS LF HK určil na 8. 3. od 10:00. 

Usnesení 2-8:  AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsal: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 


